



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

March 17, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for the brothers and sisters to have quiet time with the Lord every day and draw near to Him!

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

John 15:8-11

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Joy

I. Joy

II. Four Ways We Receive Joy from God

III. Are you living a life of joy?

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Service
Brother Egan Yip

Chinese Service
Pastor Wang

RCCCW Worship
Brother Bin Zhang



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年3月17日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

为弟兄姐妹每天有安静在主面前、亲近主的时间祷告！

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 147:1-11 [眾立]

唱詩 HOL# 美哉主耶穌

公禱

唱詩 罪債全還清 [眾坐]

HOL#414 有福的確據

歡迎與報告

牧禱

讀經 約翰福音 16:16-24 [眾立]

證道 汪牧師

聖靈所結果子之喜樂 [眾坐]

一、作為命令的喜樂

二、使徒的喜樂

回應詩 自耶穌住在我心 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
張斌弟兄

報告事項

1. 受難日崇拜將於 3 月 29 日晚上 7:30 在母堂舉行。
2. 鄧牧師的兒子 Jesse 將於 3 月 24 日下午 3-4:15 通過 Zoom 舉辦題為“吸引孩童注意力的策略”的講座，鼓勵所有主日學老師參加。
3. 本周三晚 7:30 葉依芹弟兄繼續在西區帶領英語查經。這個查經班的主要對象是大學生和其他年輕人。歡迎加入！
4. 我們正在評估大家對 7 月 22-26 舉行兒童音樂聖經營的興趣。請禱告願主賜給我們明確的方向。
5. 本教會 2024 年退修會將於國殤日周末 5 月 25-27 在霍頓大學舉行，由蔡景暉牧師主講。詳情待定。
6. 聯合受洗典禮將下主日 3 月 31 日上午 9:30 在母堂舉行，之後 11:15 開始聯合雙語復活節崇拜。西區上午的所有活動取消。
7. 本月的國語團契聚會將於 3 月 24 日星期六舉行，講員為陳定立傳道。歡迎參加！

Announcements

1. There will be a bilingual Good Friday service on March 29th in Penfield starting at 7:30 PM.
2. Pastor Tang's son, Jesse Tang will hold a seminar over Zoom called "Engaging Strategies for Children" on March 24th from 3-4:15 PM. All Sunday School teachers are encouraged to participate.
3. Our English Bible study led by brother Egan Yip continues this Wednesday at 7:30 PM at RCCCW. This Bible study is geared towards college students and young professionals. Please come and join us this week!
4. We are currently gauging interest in a Music and Bible Camp the week of July 22nd to 26th. Please pray that the Lord will provide clear direction for us this year.
5. Please mark your calendars, the 2024 RCCC retreat will be held Memorial Day weekend, May 25th -27th at Houghton College with Pastor King Fai Choi as our speaker. More details to come.
6. There will be a combined bilingual Baptism service Sunday, March 31st starting at 9:30 AM in Penfield. This will be followed by a combined bilingual Easter service at 11:15 AM. All RCCCW morning activities will be cancelled that day.
7. The monthly Mandarin Fellowship meeting will be held on Saturday March 24th. Minister Dingli Chen will be the speaker.